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İŞKUR’DAN ENGELLİLERE 4,5 
MİLYON LİRA HİBE DESTEĞİ

MEMUR MAAŞLARI ENFLASYONUN 
ÜZERİNDE ARTACAK

NUMAN DANIŞ İMAM HATİP 
ORTAOKULU’NDA KUTLU DOĞUM COŞKUSU
 Çumra Numan 
Danış İmam Hatip Orta-
okulu Peygamber Efen-
dimizin Kutlu Doğum Haf-
tası nedeniyle 20 Nisan 
da halka açık bir program 
hazırladı.   
Veliler,İlçe Milli Eğitim 
Şube Müdürleri Ziya 
Taş ve Hasan Hüseyin 

Öcal’ın teşrifleriyle ve di-
ğer okullardan idarecile-
rin katılımıyla düzenlenen 
programda ilahiler, şiirler 
okundu ve piyesler sunul-
du.Numan Danış İmam 
Hatip Ortaokulu’nda dü-
zenlenen “Peygamber 
Efendimize Mektup ve 
Şiir” yarışması ve “Pey-

gamber Efendimize Sa-
lavat” yarışmasında de-
receye giren öğrencilere 
ödülleri verildi.Okul Mü-
dürü Nuri Korkmaz bu tür 
etkinliklerin artarak de-
vam edeceğini belirterek 
emeği geçen öğretmen 
ve öğrencilere teşekkür 
etti. A.ARAN

 Türkiye İş Kuru-
mu (İŞKUR), kendi işini 
kurma projeleri kapsa-
mında başvurusu kabul 
edilen 125 engelliye, 4,5 
milyon lira kaynak ayırdı.

 İŞKUR'dan ya-
pılan yazılı açıklamada, 
engellilerin işe yerleşme-
sinin önündeki en büyük 
engel olan mesleki eği-
tim ve tecrübe eksikli-
ğini gidermek, istihdam 
edilebilirliklerini artırmak 
amacıyla mesleki eğitim 
kursları düzenlendiği ha-
tırlatıldı.
 İşbaşı Eğitim 
Programı ile iş yerinde, 
bizzat işin başında işin 
öğrenilmesi ve girişimcilik 
eğitimleri vasıtasıyla da iş 
kurma fikirlerinin geliştiril-
mesine imkan tanındığı, 
istihdama yönelik proje 
ve diğer çalışmalar saye-
sinde, engelli bireylerin iş 
hayatına entegrasyonu-
nun kolaylaştırıldığı belir-
tildi.
 Açıklamada, en-
gelli ve eski hükümlü ça-

lıştırmayan işverenlerden 
tahsil edilen idari para 
cezaları fonundan ve İş-
sizlik Sigortası Fonundan 
aktarılan kaynaklarla en-
gellilere yönelik projeler 
geliştirildiği ifade edile-
rek, Proje Başvuru Reh-
berinde belirlenen, konu-
su engellilerin kendi işini 
kurması, mesleki eğitimi, 
rehabilitasyonu ve istih-
damı olan projelerle eski 
hükümlülere yönelik pro-
jelerin değerlendirildiği ve 
uygun görülenlere hibe 
desteği verildiği kaydedil-
di.
 Bu kapsamda, 

bu yıl toplanan son ko-
misyon kararıyla, 80 ku-
rum ve kuruluştan gelen 
ve kabul edilen, mesleki 
eğitim ve rehabilitasyon, 
işe ve iş yerine uyum ile 
destek teknolojileri proje-
leri için 4 milyon 735 bin 
664 lira 88 kuruş ayrıldığı 
belirtildi.
 Açıklamada ay-
rıca, 36 bin liraya kadar 
hibe desteği verilen "ken-
di işini kurma projeleri" 
kapsamında, başvurusu 
kabul edilen 125 engel-
liye de bu amaçla 4,5 
milyon lira kaynak tahsis 
edildiği bildirildi.  AA

 Maliye Bakanı 
Naci Ağbal, İstanbul Sa-
nayi Odasının (İSO) dü-
zenlediği Meslek Komi-
teleri Ortak Toplantısının 
ardından bir basın men-
subunun sorularını yanıt-
ladı.
 Ağbal, GİB'in 
yayınladığı tebliğle ilgili 
basında yer alan haber-
lere yönelik, "Yapılan 
düzenlemenin hiçbir yeni 
tarafı yok. Mevcut ka-
nunlar çerçevesinde za-
man aşımı süresiyle ilgili 
yapılan bir açıklamadır. 
Dolayısıyla bugün vergi 
borçlarının 5 yıl içerisin-
de, biz ona 'tahsilat za-
man aşımı' diyoruz, bu 
konuya açıklık getiren, 
uygulamayı yönlendiren 
bir tebliğ… Dolayısıyla 
o tebliğ düzenlemesinin 
yeni getirdiği hiçbir yanı 
yoktur. Vergisini ödeyen 

için de ödemeyen için de 
geçerli bir kural." bilgileri-
ni verdi.
 Memurların gelir 
vergisiyle ilgili beklentisi-
ne ilişkin bir soru üzerine 
ise Ağbal, "2016 memur 
maaşlarında önemli ar-
tışlar yaptık. Dolayısıyla 
inşallah memurlarımızın 
sosyoekonomik durum-
ları Ak Parti Hükümetleri 
döneminde her zaman 
iyi olmuştur. Yaptığımız 
düzenleme 2016 yılın-
da enflasyonun üzerinde 
bir düzenleme olacaktır. 
Dolayısıyla 2016 yılında 
memur maaşları enflas-
yonun üzerinde artacak-
tır. Gelir vergisiyle ilgili 
bir düzenlememiz yok." 
yanıtını verdi.
 'Finans sektörü 
olmadan reel sektör ya-
şayamaz'
 Maliye Bakanı 

Ağbal,  toplantısda yaptı-
ğı konuşmada da şunları 
kaydetti:
 "Dünyanın eko-
nomik ve jeopolitik kırıl-
ganlık içinde olduğu bir 
dönemde 1 Kasım se-
çimleri ile siyasi istikrarın 
sağlanmış olması hakika-
ten önemlidir. Dünyanın 
içinde bulunduğu koşulla-
ra baktığımız zaman de-
nizin durgun olamadığını 
görüyoruz. Deniz dalgalı. 
Böyle bir dönemde bizim 
siyaset ve ekonomi ge-
misinin sağlam, sürdürü-
lebilir ve reform gündemi 
içinde olması önemli. 1 
Kasım seçimleri ülkemi-
zin birçok açıdan diğer 
ülkelere kıyasla riskle-
rin aşağıya çekilmesini 
sağladı. Seçim sırasın-
da verdiğimiz vaatleri 
ve reformları öngörülen 
takvime göre yerine geti-

riyoruz. Mesleki eğitimin 
artırılması ve özel sektö-
re daha fazla teşvik veril-
mesi konusunda çalışma-
larımız var. Detaylarını 
yakında sizlerle paylaşa-
cağız."
 Ağbal, konuşma-
sını şöyle sürdürdü:
 "Finans sektörü 
olmadan reel sektör ya-
şayamaz. Kredi verecek 
reel sektör yoksa finans 
sektörü de ayakta dura-
maz. Reel sektör sürdürü-
lebilir bir ekonomik ortam 
istiyorsa mutlaka finans 
sektörü güçlü olmalı. Sa-
cayağının üçüncüsü de 
devlet-hükümet. Rekabet 

ortamını geliştirmemiz la-
zım. Finans sektörünün 
önünde engel varsa on-
ları kaldırmamız lazım. 
Vergi ekonomiye karşı 
nötr olmalı. Belirli bir sos-
yal ve ekonomik bir amaç 
için teşvik getirirseniz bu-

rada sorun yok. Böyle bir 
amaç gütmeksizin vergi 
uygulaması sektör için de 
aktörler arasında rekabet 
haksızlığına neden olu-
yorsa, bu yanlıştır. Bunu 
düzeltmemiz lazım. 
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MERAM’DA KUTLU 
DOĞUM ÖZEL KONSERİ SANAYİ GENEL MÜDÜRÜ 

KILIÇASLAN BEYŞEHİR’DE 
 Sanayi Genel 
Müdürü İbrahim Kılıças-
lan, Konya’nın Beyşehir 
ilçesini ziyaret etti. 
  Genel Müdür 
Kılıçaslan, av tüfeği üre-
timinde söz sahibi olan 
Beyşehir’e bağlı Huğ-
lu Mahallesi’nde Huğlu 
Av Tüfeği Kooperatifi 
ile silah üretimi yapan 
bazı firmaları ziyaret etti. 
Kılıçaslan’ın Huğlu Ma-
hallesi’ndeki ilk ziyaret 
durağı Huğlu Av Tüfekleri 
Kooperatifi oldu. Koope-
ratif Başkanı Naci Tanık’ı 
makamında ziyaret eden 
Kılıçaslan, kooperatif 
bünyesinde faaliyet gös-
teren silah fabrikasının 
yanı sıra bölgedeki tüfek 
sektörü ve av tüfeği üreti-
mi hakkında bilgiler aldı.
Sektör temsilcilerinin ta-
lep ve temennilerini de 
dinleyen Kılıçaslan, genel 
müdürlük olarak sektörün 
yanında olduklarını belir-
tirken, verdikleri destek-
lerden söz ederek, “Ne 
yaptınız, inovasyon yap-
tınız, yani mevcudun bir 
üstüne çıktınız, inovas-
yona desteğimiz var, AR-
GE’ye desteğimiz var, 
tasarıma desteğimiz var. 
Tasarımın ofisini buraya 
kurmanıza gerek yok. An-
kara’daki bir tasarım ofi-
sinden veya herhangi bir 
yerden bunu alıyorsanız 
diyoruz ki, aldığınız ta-
sarımın yüzde 50’sini biz 
öderiz. Gittiğimiz yerlerde 
şunu görüyoruz, birçok 
desteklerimiz, yenilikçi 
bir takım fikirlerimiz, sek-
tör tarafından bilinmiyor, 

anlaşılmamış veya böyle 
kalmış. Bilenler de çok iyi 
biliyor, çok iyi kullanıyor. 
Bizim iki seneden beri 
AR-GE inovasyonda kul-
landığımız bütçelerimiz 
fazlalık veriyor, kullana-
mıyoruz, bitiremiyoruz. 
Proje veya inovasyon 
dediğimiz yeni fikirlerden 
eksiğiz, projelendirmek-
ten eksiğiz veya ‘konu-
şurken konuşuyorum 
ama yazmaya gelince 
yazamıyorum ’böyle ek-
siklerimiz var” dedi.
  Artık proje konu-
sunu da yeni fikirler gel-
mesi açısından destek 
kapsamına aldıklarını an-
latan Kılıçaslan, “Kaybet-
mememiz için de yenilikçi 
bir takım fikirler çıkarma-
mız gerektiğini düşünüyo-
rum. Onun için, yani yeni-
likçi ürün silah aynı silah 
ama kullanılan malzeme, 
kullandığım teknoloji de 
bir takım belgelendirme. 
Yani belgelendirerek gös-
termem gerekiyor dünya 
pazarında. Benim de bu 
konuyu burada bilimsel 
olarak yapıldığını, yani 
rasgele yapılmadığı-
nı her yere göstermem 
gerekiyor. Yani buranın 
markasının oluşması ge-
rekiyor. Marka değeri de 
çok önemli ama marka 
oluşturmak da zor. Raki-
bimle beraber büyümem 
gerekiyor, markayı böyle 
oluşturmamız gerekiyor. 
Yani bir marka olmalı. 
Biz çok öne geçebiliriz 
ama devletin destekleri 
var yani şu anda yapmak 
istediğimiz dertlerinizi 

dinliyoruz, sizi Ankara’ya 
da davet edeceğiz, silah 
üreticilerini. Bir gün konu-
şacağız, ne yapalım yani, 
hep beraber ne yapalım, 
bize düşen görev ne, size 
düşen görev ne, bunun 
bir görev dağılımını ya-
pacağız. Sayın bakanı-
mızda ayrıca ilgileniyor 
silah sektörüyle. Buradan 
aldığım örnek silahlar var 
gösterdim bakanıma de-
dim ‘bakanım böyle üre-
tim kabiliyetimiz var’ diye, 
kendisi de gelmek istiyor 
buraya. Buraya bazı şey-
ler yapmak istiyoruz. Yal-
nız belgelendirme, TSE 
gibi yeni laboratuvarlar, 
testler vs. imkanlarımız 
var. Toptan bir Türk tü-
feği algısı oluşturmamız 
lazım. Türk tüfeği şunlar-
dan üretilmeli bir standart 
koyacağız yani Türk tüfe-
ğinde olması gerekenler 
namlu bu, malzeme şu, 
gramaj şu, bu bu. Bun-
lara uyanlara şu marka 
vurulur, bunlara ihraç izni 
verilir. Yurt dışındaki algı-
yı kırmak lazım. Eğer bir 
pazara girdiğini zaman 
o Pazar genişlemiyorsa 

sıkıntınız var. Geriliyor-
sanız orada da bir sıkıntı 
var, negatif bir şeyler var 
onları bulmanız lazım” 
dedi.
  Ziyarete eşlik 
eden Beyşehir Belediye 
Başkanı Murat Özaltun 
da, Huğlu’nun yanı sıra 
Üzümlü’de av tüfeği üre-
timi yapan silah sanayisi 
ile ilgili yaşanan sorunlar 
hakkında bilgiler verdi. 
Beyşehir’de büyümüş 
fabrikaların hepsini Or-
ganize Sanayi Bölgesi’ne 
aldıklarını dile getiren 
Özaltun, buradaki yatı-
rım maliyetinin yüksek 
olması nedeniyle Sanayi 
Genel Müdürlüğü’nden 
destek gelmesi halinde 
yatırımcıları Üzümlü ve 
Huğlu’dan buraya getir-
mek istediklerini anlattı, 
tüfek sektörünün talebi 
olan CIP labaratuvarının 
ise Beyşehir’e kurulması-
nı istedi.
  Kılıçaslan, zi-
yaretinin sonunda silah 
fabrikasındaki atölyeleri 
de ziyaret ederek üre-
tim aşamalarını inceledi.  
İHA

 Konya’nın merkez 
Meram İlçe Belediyesi tara-
fından düzenlenen Meram 
Aşkına Kültür-Sanat-Ya-
şam Etkinlikleri çerçevesin-
de; Kültür ve Turizm Bakan-
lığı Güzel Sanatlar Genel 
Müdürlüğü Konya Türk 
Tasavvuf Müziği Topluluğu 
tarafından “Mefhar-i Mev-
cudat” isimli Kutlu Doğum 
Özel Konseri icra edildi. 
  Peygamber Efen-
dimize (S.A.V.) yazılan na-
atların ve bestelerin ses-
lendirildiği konser Konevi 
Kültür Merkezi’nde icra edil-

di.
  Ahmet Çalışır’ın 
sanat yönetmenliğini yap-
tığı; Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı Güzel Sanatlar Ge-
nel Müdürlüğü Konya Türk 
Tasavvuf Müziği Topluluğu 
tarafından “Mefhar-i Mev-
cudat” isimli Kutlu Doğum 
Özel Konseri icra edildi. 
Konserde Saba İlahi, Saba 
Tevşih, Mevlid (Tevhid Bah-
ri), Rast Tevşih, Mevlid (Ve-
ladet Bahri), Uşşah Tevşih, 
Mevlid (Merhaba Bahri), 
Hüzzam İlahi, Hüzzam Tev-
şih ve Mevlid (Münacaat 

Bahri) icra edildi. Prog-
ram Kur’an’ı Kerim tila-
veti ile son buldu.

  Konserden son-
ra Meram Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürü Hacı Koyun-
cu, Sanat Yönetmeni 
Ahmet Çalışır’a çiçek 
takdim etti.  İHA
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BAŞKAN KALE’DEN YENİCEOBA 
MAHALLESİNE ZİYARET 

Maliye Bakanı Naci Ağbal:

MEMUR MAAŞLARI ENFLASYONUN 
ÜZERİNDE ARTACAK

 Gerek reel sek-
törün gerek finans sek-
törünün önünü görme-
sini sağlamamız lazım. 
Bunun için yasalar daha 
açık, belirgin ve ulusla-
rarası normlara uygun 
olmalı. Türkiye'deki vergi 
kanunları diğer medeni 
ülkelerde nasılsa öyle 
olmalı. Yerli ve yabancı 
yatırımcılar Türkiye'de 
yatırım yaparken sadece 
buraya bakmıyor. Diğer 
ülkelere de bakıyor. Ne 
reel sektörümüz ne de 
finans sektörümüz içsel 
paranoyaya asla kapıl-
mamalıdır. Birbirimizi 
destekleyecek ve ayakta 
tutacak bir çalışma içinin-

de olmalıyız."
 'Daha fazla gelir 
ve kurumlar vergisi topla-
mamız lazım'
 Konuşmacı lar -
dan birisinin "dolaylı ver-
giler çok fazla, dolaysız 
vergiler toplanmalı" şek-
linde sözünü hatırlatan 
Ağbal, konuşmasına şöy-
le devam etti:
 "Ben de aynı ka-
naatteyim. Dolaylı vergi 
toplama maliyecilik açı-
sından bakıldığından ko-
laydır. ÖTV toplamak çok 
kolaydır. Kabaca 3 bin - 4 
bin mükellef vardır. Onları 
izlerseniz çok da iyi vergi 
toplarsınız. KDV'yi top-
lamak kolaydır. Önemli 

olan gelir ve kurumlar 
vergisini toplamaktır. Bu-
gün Türkiye'de dolaysız 
vergiler OECD ortalama-
larının yarısı ise o zaman 
hepimiz bundan bir ders 
çıkarmalıyız. Bizim daha 
fazla gelir ve kurumlar 
vergisi toplamamız lazım. 
Maliye idaresinin eksikle-
ri, yanlışları, yapmadıkları 
ya da yapacakları var. Bi-
zim de vatandaşlar ola-
rak, şirket olarak, kuruluş 
ve millet olarak yapma-
mız gerekenler var. Yap-
tığımız işte ne kadar gelir 
ya da kurumlar vergisi 
ödüyoruz diye bakma-
mız lazım. Bu son derece 
önemli." AA

 Konya’nın Cihan-
beyli İlçe Belediye Başka-
nı Mehmet Kale, Yeniceo-
ba Mahallesini ziyaret etti. 
Mahalledeki çalışmaları 
ziyaret eden Kale’ye Ci-
hanbeyli Belediyesi Mec-
lisi Üyeleri Kadir Ulutaş, 
Halil Gürel, Hamit Avcı, 
Mehmet Kesen ve Meh-
met Ali Duymaz eşlik etti. 
  Ziyaretlerine 
vatandaşlar ile başlayan 
Cihanbeyli Belediye Baş-
kanı Mehmet Kale ma-
hallede ve tüm bölgede 
yapılan çalışmalar hak-
kında bilgi verdi. Yenice-
oba Mahallesine yaklaşık 
40 bin metrekare kilitli taş 
döşendiğini ifade eden 
Mehmet Kale, “Cihanbeyli 
Belediyesi olarak Yenice-

oba Mahallemizde 40 bin 
metrekarelik bir alanda 
kilitli parke taşı döşeme 
çalışması yaptık.Mahal-
lemize Hanımlar Lokali 
ve Merkezde yapımını 
tamamladığımız Cihan 
Beyler Konağı gibi adı 
Oba Beyler konağı olacak 
olan bir eserde Yeniceoba 
Mahallemize kazandıra-
cağız” dedi.
 Yapımı büyük ölçüde 
tamamlanmış olan Tor-
ku Satış mağazasını zi-
yaret eden Başkan Kale 
“Mahalle sakinlerimizin 
yıllardan beri talepte bu-
lunduğu Torku satış ma-
ğazasını Yeniceoba’ya 
kazandırılmasını sağla-
yan milletvekilimiz Recep 
Konuk beyefendiye ve 

tüm Torku yönetim kuru-
luna şahsım ve tüm Ye-
niceoba Mahalle halkımız 
adına teşekkürlerimi su-
narım” dedi.
 İnşaatı devam 
eden İmam hatip ortaoku-
lunu ziyaret eden Başkan 
Kale burada öğrencilerin 
sentetik saha taleplerine, 
“Bir imam hatipli olarak 
size buradan 2 adet FİFA 
standartlarında saha ka-
zandıracağımızın sözünü 
veriyorum, İmam hatipli-
nin sözü sözdür” diye ko-
nuştu.
  Mahalledeki ça-
lışmalardan memnuniyet-
lerini dile getiren vatan-
daşlar Başkan Mehmet 
Kaleye ve ekibine teşek-
kür etti.  İHA

MİLLETVEKİLİ BALOĞLU VE BAŞKAN 
AKKAYA ENGELSİZ YAŞAM MERKEZİNİ GEZDİ 
 Konya’nın Akşe-
hir İlçe Belediyesi tara-
fından Selçuklu Anadolu 
Lisesi yanındaki eskiden 
mezbelelik bir halde bu-
lunan alana yapılan ve 
yakında hizmete açılacak 
olan “Engelsiz Yaşam 
Merkezi” AK Parti Konya 
Milletvekili Mustafa Ba-
loğlu ve Akşehir Belediye 
Başkanı Salih Akkaya ta-
rafından gezildi. 
  Milletvekili Baloğ-
lu ve Başkan Akkaya’nın 
gezisine AK Parti Akşe-
hir İlçe Başkanı Abdullah 
Bahadır Örs’te eşlik etti. 
Yapımı tamamlanan En-
gelsiz Park içerisinde; 1 
adet bin metrekare inşaat 
alanlı bina ve 3 bin 172,5 
metrekare peyzaj dü-
zenlemesi mevcut. Bina, 
bodrum ve zemin kattan 
oluşurken, bodrum katta; 
spor salonu, cep sine-
ması, erkek, bayan duş 
ve wc, sığınak ve kazan 
dairesi, Zemin katta ise, 
atölyeler, oyun odası, bil-
gisayar odası, kafeterya, 
kütüphane, erkek ve ba-
yan wc bulunuyor.
  Peyzaj düzenle-
mesinde engelsiz spor 
alanı, oyun alanı, hobi 
bahçesi, çay bahçesi 
bulunan parkı çok be-

ğendiğini söyleyen AK 
Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Baloğlu “Akşehir 
Belediyemizin meydana 
getirmiş olduğu ‘Engelsiz 
Yaşam Merkezi’ engelli 
kardeşlerimizin ve vatan-
daşlarımızın rahatlıkla ya-
rarlanabileceği, her türlü 
sosyal, kültürel ve sportif 
faaliyetleri yapabilece-
ği çok güzel bir merkez. 
Belediyemize Akşehir’in 
merkezinde böyle bir yeri 
engelli kardeşlerimize ka-
zandırdığı için teşekkür 
ediyorum. Her türlü dona-
nımın ve ince ayrıntının 
düşünüldüğü güzel bir 
merkez. Her şeyi biten bu 
merkez inşallah çok kısa 
bir zaman sonra faaliyete 
geçecek. Tabi ki engelli 

vatandaşlarımız için ne 
yapsak azdır. Özellikle 
AK Parti İktidarı döne-
minde gerçekten bugüne 
kadar hayal edemediği-
miz hizmetleri tüm deza-
vantalı vatandaşlarımıza 
ve gruplara, imkanları-
mızın en üst seviyesinde 
vermeye ve uygulama-
ya devam ediyoruz. Ben 
böylesine güzel bir pro-
jeyi ve yapıyı, böylesine 
dezavantajlı bir gruba 
kazandırdığı için Değerli 
Belediye Başkanımıza te-
şekkür ediyorum” dedi.
 Milletvekili Baloğlu ve 
Başkan Akkaya, merkez 
ziyareti sırasında alt kat-
taki spor salonunda bir 
süre karşılıklı masa tenisi 
de oynadı.  İHA

TARİHİ BEDESTEN’E 
ÇEVRE HİZMET ÖDÜLÜ 
  Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin Türkiye’ye ör-
nek olan Tarihi Bedesten’de-
ki restorasyon çalışmalarına, 
Akdeniz Üniversitesi tarafın-
dan Türkiye Ölçeği Kamu 
Sektörü Kategorisinde Çev-
re Hizmet Ödülü verildi. 
  Akdeniz Üniversi-
tesi Çevre Sorunları Araştır-
ma ve Uygulama Merkezi ile 
Mühendislik Fakültesinin or-
taklaşa düzenlediği Akdeniz 
Üniversitesi Çevre Hizmet 
2015 Ödülleri sahiplerini bul-
du. Bu yıl 19'uncusu düzen-
lenen ödül törenine Akdeniz 
Üniversitesi Rektör Vekili 
Prof. Dr. Mustafa Ünal, ödül 
alanlar arasında bulunan İs-
tanbul Anadolu Cumhuriyet 
Başsavcısı Fehmi Toprak, 
Konya Büyükşehir Belediye-
si Genel Sekreter Yardımcı-
sı Şenol Aydın ile çok sayıda 
akademisyen ve davetli ka-

tıldı.
 Törende konuşan 
Akdeniz Üniversitesi Rektör 
Vekili Prof. Dr. Mustafa Ünal, 
çevre konusunda özelikle 
Türkiye\'ye bazı dayatmalar 
yapan ülkelerin de çevreye 
yeterince önem göstermedi-
ğini söyledi.

  Konya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Şenol Aydın ise, 
ödüle layık görülen Bedes-
ten projesine ilişkin bilgi 
verdi. Bedesten'in hafızasını 
yeniden gün yüzüne çıkar-
dıklarını kaydeden Aydın, 
“Tarihi Bedesten’de, dönü-

şüm ve sağlıklaştırma proje-
lerine örnek bir uygulamayı 
hayata geçirdik, dünyaya 
örnek olduk. 2 bin 687 işye-
rinde tarihi yapıya uygun ye-
nileme yaptık. Verilen ödül 
nedeniyle Konya adına te-
şekkür ediyorum” dedi. Ko-
nuşmaların ardından Konya 
Büyükşehir Belediyesi’ne 
Türkiye Ölçeği Kamu Sek-
törü Kategorisinde Çevre 
Hizmet Ödülü verildi. Ödülü 
Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreter Yardımcısı Sü-
leyman Şenol Aydın, Akde-
niz Üniversitesi Rektör Vekili 
Prof. Dr. Mustafa Ünal’ın 
elinden aldı.  İHA
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NEÜ’DE “YABANCILARIN GÖZÜYLE 
KUTLU DOĞUM” KONULU PANEL 

 Kutlu Doğum 
Haftası münasebetiyle 
Necmettin Erbakan Üni-
versitesi İlahiyat Fakülte-
si Konferans salonunda 
“Yabancıların Gözüyle 
Kutlu Doğum” konulu bir 
panel düzenlendi. 

  Farklı ülke ve kül-
türlerden akademisyen 
ve öğrencilerin katılımıyla 
gerçekleşen programda 
Ürdün’den Öğretim Gö-
revlisi Dr. Ahmad Attyeh 
Daifallah Alsaodı ve Öğ-
retim Görevlisi Dr. Afify 
Ramadan Afify ile İlahiyat 
Fakültesi Öğretim Üyesi 
Yrd. Doç.Dr. Kemal Enz. 
Argon ve Şam’da Öğre-
tim Görevlisi Mosab Al-
Refaaie panelist olarak 
yer aldı.
 Programa, NEÜ 
Rektörü Prof. Dr. Muzaf-
fer Şeker, İlahiyat Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. 
Ramazan Altıntaş, Güzel 
Sanatlar Fakültesi Deka-
nı Prof. Dr. Bilal Kuşpı-
nar, Dekan Yardımcıları 
Prof. Dr. Hayri Erten ve 
Prof. Dr. Fikret Karapı-
nar ile öğretim üyeleri 
ve öğrenciler katıldılar. 
Dekan Prof. Dr. Rama-
zan Altıntaş’ın selamla-
ma konuşmasının ardın-
dan Öğretim Görevlisi 
Dr. Afify Ramadan “Hz. 
Peygamber’in Tarihte 
Meydana Getirdiği Deği-
şim” üzerine bir sunum 
yaptı.
 Ramadan Hz. 
Peygamber’in medeni-
yeti, tarihi ve tüm hayatı 
bir bütün olarak değiştir-
diğinin altını çizerek, “İs-
lam öncesi medeniyetler 
putperest olarak karanlık 
bir devirde yaşıyordu. 
Hz. Peygamberin bu ka-
ranlığı aydınlığa çevirdi. 
İnsanlığı birçok ilaha ina-
nırken tek bir ilaha, Al-
laha inanmaya çağırdı.” 
dedi.
 Hz. Peygamberle birlikte 

tarihte büyük bir dönüşüm 
olduğunu da sözlerine 
ekleyen Ramadan, Mic-
hael H.Hart’ın Dünya Ta-
rihine Yön Veren En Etkin 
“100” kitabından bahsetti. 
Yazarın Hz. Peygambe-
rimizi ilk sıraya koyması-
nın nedenini onun bir tüm 
dünyayı tarihi medeniyeti 
değiştirmesine rağmen 
bir zahit olarak dünya ile 
bağı olmadan yaşaması 
olarak açıkladığını söy-
ledi. Ayrıca yazarın nor-
malde liderler öldüğünde 
fikirlerinin de zamanla 
yok olduğunu fakat Hz. 
Peygamberin ölümünden 
sonra onun bıraktıkları-
nın nesillerden nesillere 
geçtiği ve bunun güçlü bir 
etki olduğunu da söyledi-
ğini katılımcılarla paylaş-
tı.
 Doç. Dr. Kemal 
Enz. Argon ise konuşma-
sında Hz. Peygamber’in 
İsra ve Miraç olayında-
ki rivayetlerden bah-
setti. Hz. Peygamberin 
Hz. Cebrail tarafından 
Kudüs’e götürüldüğünü 
ve orada Hz. İsa, Hz. 
Musa ve Hz. İbrahim ile 
konuştuğunu, selamlaş-
tığını ve sonrasında tek 
başına Miraca yükseldi-
ğini belirterek birinci kat 
semada da Hz. Adem 
selamlaştığını ve birbir-
lerine rahmet dilediklerini 
söyledi. Argon; bu olayın 
Müslümanların birbirle-
riyle olan diyaloglarına 
da bir örnek teşkil etmesi 
gerektiğini ifade etti.
  Hz. Peygam-
ber sevgisi üzerine bir 
konuşma yapan Öğre-
tim Görevlisi Dr. Ahmad 
Attyeh Daifallah Alsaodı 
sunumunda, bizim bin 
dört yüz yıl öncesine gi-
demeyeceğimizi fakat 
onun getirdiği kuran ve 
uygulamaları ile bizlere 
ulaştığını söyledi.“O ya-
nımızda olsaydı bizlere 
ne söylerdi?”sorusunu 

her zaman kendimize 
sormamız gerektiğinin al-
tını çizdi.
  Son olarak 
söz alan Şam’da Öğ-
retim Görevlisi Mosab 
Al-Refaaie ise, “Hz. Pey-
gamber sevgisi ile ilgili 
onun ümmetinden oldu-
ğumuz için bunun büyük 
onurunu ve gururunu 
yaşamalıyız”diyerek baş-
ladığı konuşmasında, Hz. 
Peygamberimizin neden 
bu kadar sevildiği üzerine 
araştırma yaptığını söyle-
di. Bunun sebebinin sev-
gi, aşk ve muhabbet oldu-
ğunu vurgulayan Mosab 
Al Refaaie, “Hz. Peygam-
ber hem kendisine ina-
nanları hem de inanma-
yanları sevdi. Bir rivayete 
göre bir gün sahabeye 

‘Ben kardeşlerimi özle-
dim onları görsem keşke’ 
dedi ve bunun üzerine 
sahabe ‘biz kardeşlerin 
değil miyiz?’diye sordu-
lar. Resulullah da, ‘Sizler 
benim arkadaşlarımsınız. 
Benim kardeşlerim beni 

görmedikleri halde bana 
inananlardır. Onlarla ka-
vuşacağım anı özledim’ 
şeklinde buyurmuşlardır. 
Gerçek sevgi gönülden 
içten olmalıdır”dedi. Al-
Refaaie ayrıca Şam’da 
her sabah yapılan sala-

vat meclisleri ile ilgili bir 
videoyu da katılımcılara 
izletti.
  Rektör Prof. Dr. 
Muzaffer Şeker’in pane-
listlere hediye takdiminin 
ardından program sona 
erdi.  İHA
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SEBEPSİZ GÜLME ’BEYİN TÜMÖRÜ’ BELİRTİSİ

‘SITMA, ÖLÜM RİSKİ AZALSA 
DA HALA EN RİSKLİ HASTALIK’
 Sağlık Bakanlığı 
Türkiye Hudut ve Sahil-
ler Sağlık Genel Müdürü 
Hüsem Hatipoğlu, sıtma-
dan ölümlerde son 15 yıl 
içerisinde yüzde 60, vaka 
sayısında da yüzde 37 
oranında düşüş kayde-
dilmesine rağmen hasta-
lığın hala dünyada enfek-
siyon sağlık risklerinin en 
önemlilerinden olduğunu 
ifade etti.
 Hatipoğlu, AA 
muhabirine yaptığı açık-
lamada, sıtmanın Anofel 
cinsi sivrisinekler aracılı-
ğıyla bulaştığını söyledi.

 Hastalık belirti-
lerinin yüksek ateş, titre-
me, terleme, baş ağrısı, 
kusma, ishal, halsizlik, 
yaygın eklem ağrıları, dö-
küntüler şeklinde kendini 
gösterdiğini belirten Hati-
poğlu, muayenede dalak 

ve karaciğerin normalden 
büyük, sarılık, karında 
hassasiyet ile organ yet-
mezliğine neden olabi-
lecek diğer bulgular ge-
lişebildiğini, bunu koma 
ve ölümün izlediğini dile 
getirdi.
 Sıtma enfeksiyo-
nunun aşısının bulunma-
dığını ve riskli ülkelere 
seyahat edenler için ko-
ruyucu tabletler verildiğini 
aktaran Hatipoğlu, şöyle 
dedi:
 "Koruyucu tablet-
leri ülkemizde vatandaş-
larımızın bulabilecekleri 
tek yer Genel Müdürlüğü-
müze bağlı Seyahat Sağ-
lığı Merkezleridir. Dünya-
da 2015 yılında yaklaşık 
214 milyon sıtma vakası 
ve 438 bin sıtmadan ölüm 
görülmüştür. Bunların 
yüzde 90'ı Afrika ülkele-
rinde görülmekte ve ölen-

lerin yüzde 78'i çocuk-
lardır. Son 15 yıl içinde 
sıtmadan ölümlerde yüz-
de 60, vaka sayısında da 
yüzde 37 oranında düşüş 
kaydedilmesine rağmen 
sıtma halen dünyamızda 
enfeksiyon sağlık riskle-
rinin en önemlilerinden 
biridir."
 Dünya nüfusu-
nun yarısı tehlikede
Hatipoğlu, Türkiye'de sıt-
manın geçmişte yaygın 
görülen bir hastalıkken, 
yapılan başarılı çalışma-
lar sonucunda görülme 
sıklığının azaldığını ifade 
etti.
 Ticaret ilişkile-
rinin artmasıyla yaygın 
görülen ülkelere seya-
hat edenlerde yurt dışı 
kaynaklı sıtma vakaları 
görüldüğünü dile geti-
ren Hatipoğlu, "97 ülke 
ve buralarda yaşayan 
3,2 milyar kişi sıtma ris-
ki bulunan bölgelerde 
yaşamaktadır. Dolayı-
sıyla dünya nüfusunun 
yarısı sıtma hastalığını 
geçirmesi açısından risk 
altındadır. Direncin iyi 
gelişmediği küçük ço-
cuklarda-bebeklerde ve 
hamile kadınlarla onların 
doğmamış çocuklarında, 
enfeksiyonun ağır geçi-
rilme riski daha fazladır." 
diye konuştu.   AA

 Doç. Dr. Cüneyt 
Göçmez, beyin tümör-
leri ve tedavi yöntemle-
ri hakkında bilgi verdi. 
Göçmez, "Tümör, vücut 
anatomisinde olmama-
sı gereken yerde oluşan 
doku ya da bir dokunun 
kontrolsüz büyümesi-
dir. Beyin tümörleri, be-
yin içindeki hücrelerde 
oluşabildiği gibi beyne 
başka bölgeden de sıç-
rayabilmektedir. Yapılan 
araştırmalarda beynin 
kendi hücrelerinde olu-
şan tümörler, iyi huylu 
(benign) ya da kötü huylu 
(malign) olabilmektedir. 
Beyin tümörleri, her yaş 
grubundan insanda görü-
lebilmektedir. Toplumda 
100 bin kişiden 3-5’inde 
teşhis edilen beyin tümör-
lerine erkeklerde daha 
sık rastlanmaktadır" dedi.
"KİŞİ KENDİ KENDİNE 

KAHKAHA ATIYORSA…"
 Beyin tümörleri-
nin bilinenin aksine her 
zaman baş ağrısı bulgu-
suyla ortaya çıkmadığını 
ifade eden Cüneyt Göç-
mez, "Bu tümörler ba-
zen az bilinen belirtilerle 
kendini gösterebilir. Bek-
lenmeyen ve en ilginç be-
lirtisi ise sebepsiz gülme 
ataklarıdır. Hasta, dışar-
dan bir etki olmadan ve 
durup dururken kahka-
ha şeklinde güler. Diğer 
belirtileri ise depresyon, 
halüsinasyonlar, çift gör-
me, vücudun bir tarafında 
uyuşma ya da karınca-
lanma, güç kaybı hatta 
‘düşük ayak’ denilen sa-
dece ayak bileğinin altın-
da güç kaybıdır. Hafif bir 
baş dönmesi ve yürürken 
sendeleme bile tümörün 
habercisi olabilmektedir" 
diye konuştu.

 Belirtilerin tümö-
rün beyinde bulunduğu 
yerle ilişkili olduğunu kay-
deden Göçmez, "‘Motor 
saha’ adı verilen kol ve 
bacağın beyinde hare-
ketini sağlayan bölgede 
bir tümör söz konusu ise 
kol ve bacaklarda güç-
süzlük ile uyuşma ola-
bilmektedir. Duyularla 
ilgili bölgedeki tümör de 
ağrı ve uyuşma ile ken-
dini belli edebilir. Başın 
arka kısmındaki tümör-
ler ise görme kayıplarına 
ve bozukluklarına neden 
olmaktadır. Tümörlerin 
teşhis edilmesinde önce-
likli teknik MR’dır. Ancak 
tümörün iyi huylu ya da 
kötü huylu olup olmadığı 
patoloji sonucuna göre 
belirlenir" dedi.
 CERRAHİ YÖN-
TEM
 Beyin tümör-

lerinin tedavisinde ilk 
seçeneğin her zaman 
cerrahi yöntem olduğu-
nu kaydeden Doç. Dr. 
Cüneyt Göçmez, "Cer-
rahinin nasıl yapılacağı 
tümörün beyinde bulun-
duğu bölgeye göre belir-
lenir. Hızlı teknolojik ge-
lişmeler sayesinde artık 

tümör ameliyatları mikro 
ya da endoskopik cerrahi 
yöntemle yapılabilmekte-
dir. Operasyon ile tümö-
rün tamamı çıkartılarak, 
kafa içi basınç düşürülür 
ve tümörün bölgesel etki-
leri yok edilir. Bu cerrahi 
yöntemler sayesinde, 
hastaların iyileşip günlük 

hayatlarına dönme sü-
releri de kısalmaktadır. 
Ameliyat sonrasında ise 
hasta genelde 1 gün son-
ra hastaneden taburcu 
edilmektedir. Daha küçük 
tümörlerin tedavisinde 
radyocerrahi yöntemi kul-
lanılmaktadır" ifadelerini 
kullandı.  İHA
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TORKU KONYASPOR, KUPADA 
İLK MAĞLUBİYETİNİ ALDI 

BEYŞEHİR’İN KARTPOSTALLIK 
LALELERİ GÖRENLERİ BÜYÜLÜYOR 

KOSTİM İSTİŞARE 
TOPLANTISI YAPILDI 

 Torku Konyas-
por, Ziraat Türkiye Kupası 
Yarı Final ilk maçında sa-
hasında Fenerbahçe’ye 
3-0 mağlup olarak kupa-
daki ilk mağlubiyetini aldı. 
Maç sonu düzenlenen 
basın toplantısında ko-
nuşan Torku Konyaspor 
Teknik Direktörü Aykut 
Kocaman, iki ayaklı bir 
karşılaşma oynadıkları-
nı ifade ederek, “Maça 
çıkarken avantajlı bir 
skor yakalamayı ve ikinci 
maça dezavantajlı çık-
mamayı istiyorduk. Ama 
hiç düşündüğümüz gibi 
olmadı. İlk golü yiyene 
kadar bizim adımıza her 
şey olumlu geçiyordu.  
 Fenerbahçe’nin 
hızını kestikten sonra 
oyunu kontrolünü ele al-

dık. 1-0’lık sonuç ilk gol 
telafi edilecek bir gol-
dü. Bizim için yıkıcı olan 
ikinci gol oldu. İkinci ya-
rıda oyunun fazla tahrip 
etmemesini sağlamaktı. 
Fenerbahçe gibi bir takım 
karşısında 2-0’dan geriye 
getirmeye çalışmak çok 
kolay değildi ama yine de 
denedik. İkinci yarı daha 
fazla rakip kaleye gitme-
ye başladık golü atmak 
için çok çalıştık ama ka-
leciyi geçemedik. Son 10 
dakika saha yerleşimimiz 
bozuldu rakip farkı artıra-
cak golü buldu pozisyon-
lar da yakaladı farkı artır-
mak için. Artık turla ilgili 
konuşmanın anlamı yok. 
Bu maçın ligdeki pozis-
yonumuzu yaralamaması 
için hemen yaralarımı-

zı sarmaya çalışacağız” 
dedi.
  Maçın hakemi 
Tolga Özkalfa’nın adil yö-
netim göstermediğini söy-
leyen Kocaman, “İkinci 
yarıya toparlanmaya ça-
lıştı ama iş işten geçmişti. 
Beklenen ve istenen şey 
Fenerbahçe-Galatasaray 
finali gözüküyor” diye ko-
nuştu.
  Aziz Yıldırım’ın 
hafta içi kendisi hakkın-
daki sözleriyle ilgili olarak 
ise Kocaman, “Herkese 
verecek yanıtım var, kim-
seden korkum yok. Ama 
muhatap olmamak en 
güzel cevap herkes için. 
Her şey için geçerli. Pole-
miklerin dışında kalmaya 
çalışıyorum. Çatışmanın 
hiçbir kuruma bir fayda-

sının olmadığını inanıyo-
rum” ifadelerini kullandı.
 Takımın gelişti-
ğini ve daha da gelişe-
cek gibi gözüktüğünü 
anlatan Aykut Kocaman, 
“Önümüzdeki maç için 
önümüzdeki sezon da 
gelişmeye devam edecek 
gibi gözüküyor. Umarım 
yanılmayız. Taraftarlar 
olağanüstüydü ve bütün 
içtenliğimle teşekkür edi-
yorum. Konya taraftarı 
tüm Türkiye’ye örnek bir 
teşkil ediyor. Kötü zaman-
larda kol kanat gerdiğiniz 
zaman başarı kaçınılmaz 
oluyor” açıklamasında 
bulundu.
  Bir gazetecinin 
“Aziz Yıldırım sizin için 
ben gittikten sonra ge-
lebilir dedi. Aziz Yıldırım 

ile aranızın bozulmasının 
sebebi nedir?” sorusuna 
Kocaman, “Bilmiyorum 
yorum da yapmak iste-
miyorum. Bugüne kadar 
hatalarımız oldu, hatasız 
insan yok. Her zaman 

şuna dikkat ettim; zaman 
zaman serzenişte bulun-
sa da Fenerbahçelilerin 
sarsılmaz sağduyusuna 
hep güvendim. Yanıtla-
maya gerek yok” cevabı-
nı verdi.  İHA

 Konya’nın Bey-
şehir İlçe Belediyesi tara-
fından ilçe merkezindeki 
muhtelif noktalarda top-
rakla buluşturulan laleler, 
görenleri adeta büyülü-
yor. 
  Beyşehir Bele-
diyesi Park ve Bahçeler 

Müdürlüğü’ne bağlı ekip-
lerin ilkbahar mevsiminin 
gelmesi ile birlikte kent 
merkezindeki orta refüjler 
ile park ve yeşil alanlar-
da toprakla buluşturduğu 
laleler, şehri rengarenk 
bir görüntüye büründür-
dü. Beyşehir Belediye 

Başkanı Murat Özaltun, 
yaptığı açıklamada, ba-
har döneminin gelmesi ile 
birlikte ilçe merkezindeki 
değişik alanlarda 40 bin 
adet lale fidesinin top-
rakla buluşturulduğunu 
söyledi. Sarı, kırmızı, be-
yaz, mor, ebruli renkleri-
ne sahip lalelerin toprakla 
buluşturulup çiçek açma-
sıyla birlikte kentin görü-
nüm, estetik ve havasını 
da değiştirdiğini belirten 
Özaltun, “Beyşehir’imizin 
park, yeşil alan ve orta 
refüj gibi değişik alanla-
rında diktiğimiz laleler gö-
renleri adeta kendilerine 
hayran bırakıyor. Baharla 
birlikte çiçek açan laleler 
görenleri büyülüyor ve 
adeta kartpostallık görün-
tüler sergiliyor. Vatandaş-
larımızın da beğenisini 
kazanan laleler, fotoğraf 
tutkunlarına da görsel 
malzeme sunuyor. Halkı-
mızdan isteğimiz, bu çi-
çekleri koparmamaları ve 
sahip çıkmalarıdır. Çünkü 
çiçekler yerinde güzeldir 
ve çevreye de ayrı bir gü-
zellik saçıyor. Amacımız, 
kentimizi daha da güzel-
leştirmek ve vatandaşla-
rımıza yakışır bir Beyşe-
hir oluşturmaktır” dedi.  
İHA

 Konya’nın Kulu 
ilçesinde, Kulu Organize 
Sanayi ve Ticaret Merke-
zi (KOSTİM) İstişare Top-
lantısı yapıldı. 
 Kulu Belediyesi 
tarafından organize edi-
len toplantıya AK Parti 
Konya Milletvekili Abdul-
lah Ağralı, Kaymakam 
Hüseyin Avcı, Belediye 
Başkanı Ahmet Yıldız, 
Garnizon Komutanı Mi-
kail Arıkan, İlçe Emniyet 
Müdürü Erdinç Gürkan, 
Kulu Müftüsü İbrahim Ka-
caroğlu, Organize Sanayi 
Müdürü İsmail Örge, si-
yasi parti ilçe başkanları, 
kamu kurum ve kuruluş 
müdür ve amirleri, STK 
temsilcileri, iş adamları, 

46 mahalle muhtarı ile 
davetliler katıldı. Toplantı-
da konuşan Kulu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Yıldız 
konuşmasında, Kulu’nun 
birlik olmayı ve birlikte 
olmanın başarısını yaka-
ladığını belirterek, “Do-
layısıyla bu hızla devam 
edelim ve Kulu’yu olması 
gereken noktaya hep be-
raber taşıyalım. Beraber-
likten bereket ve başarı 
doğar” dedi.
  AK Parti Konya 
Milletvekili Abdullah Ağra-
lı da, yaptığı konuşmada, 
iki gayeleri olduğunu be-
lirterek, “Bir, olabildiğimiz 
kadar faydalı olabilmek, 
iki, organik sıkıntıların bu-
ralara gelmemesi gayreti 

içerisindeyiz. Kulu’yu se-
viyoruz, Kulu’nun hep ör-
nek olduğunu, Türkiye’ye 
örnek olması gerektiği-
ni tüm arkadaşlarımızla 
paylaşıyoruz. Kulu proje-
lerini bir an önce hayata 
geçirmemiz için hep be-
raber çalışmamız lazım. 
Doğal gaz ile ilgili 10 bine 
yakın abone yapıldı. Bun-
da gayreti, emeği olan 
herkese teşekkür ediyo-
rum. İki gün önce Enerji 
Bakanımızla görüştüm, 
10 gün içerisinde Kulu’ya 
gelme durumu var. Kulu 
için sulama projesini de 
en kısa zamanda gün-
deme getirerek başlata-
cağız” şeklinde konuştu.  
İHA


